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Ved mødestart blev der optalt 33 deltager. Godt fremmøde, men ikke meget i forhold til 

fodboldafdelingens medlemstal. 

Brian Mølgaard bød velkommen og gennemgik dagsordenen. 

Ad 1 og 2: Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Erik Hagen Jørgensen 

Referent: Michael Damsgaard 

Ad 3: Formandens beretning 

Brian startede med at der i 2019 har der været fokus på at forøge klubfølelsen og 

informationsniveauet gennem fodboldudvalgsmøder med repræsentanter for alle årgange. Det har 

været positivt og et godt fremmøde. Tak for det gode engagement. Og husk at det ikke nødvendigvis 

skal være trænerne, der repræsenterer holdet ved disse møder; det kan være holdlederen eller en 

anden, f.eks. en forælder, der følger holdet og har kontakt med trænerne. Det vigtigste er alle årgange 

er repræsenteret og bliver hørt. 

Derefter talte Brian om følgende centrale emner for året der gik: 

• Arrangementer med støtte fra Oktoberfesten 2018's overskud var igen en træningslejr i Vrå 

og SørCup i Norge. 

• Oktoberfesten i 2019 med to rekorder hhv. på deltagerantal (ca. 450) og et overskud på 

70.000kr, heraf 60.000kr til fodboldafdelingen. 

• Sportsligt har det været et fint år. Serie 1 klarede sig godt men rykkede med en 3. plads ikke 

videre op. Andetholdet har også klaret sig fint i Serie 4 og med forhåbninger om at kunne 

rykke op, selvom det ikke blev i år. Desuden har rigtig mange af ungdomsholdene klares sig 

godt i deres rækker med første og anden pladser. 

• Igen i år har vi måttet lukke U16 som var en lille årgang der ikke kunne klare rykket til 

efterskolerne. Der er dog begrundet håb om at mange vil starte igen efter det igangværende 

skoleår. 

• 2 årgange sammen: Implementering er i gang. Det har været meget forskellig tilgang til det på 

de forskellige hold og alderstrin. Vi er på rette vej, men der er stadigvæk meget der skal falde 

på plads. 

• Økonomien har igen i år været noget anstrengt. Som sagt er tilskud til træningslejr og SørCup 

igen blevet prioriteret.  



• Kontingent inddrivning har været lidt ekstra pinefuld i efteråret, så der opfordredes til at alle 

ledere hjælper til, men fodboldudvalget må også erkende at kommunikationen kan forbedres. 

Vi kan desværre ikke (endnu) kunnet få en betalingsservice-løsning gennem vores 

administrationssystem (Conventus), men der er blevet udarbejdet regelsæt om rettidig/for 

sen betaling mv. 

• Igen i år har vi haft et lille fald i medlemstallet, men årsresultatet er blevet et nul som 

budgetteret efter en stram økonomiopfølgning. 

• LKB Cup har haft et godt resultat. Den er der vigtig for os alle i LKB, så derfor en stor tak til alle 

fra fodboldafdelingen der hjælper til. Dommertjansen er en særlig stor opgave for 

fodboldafdelingen og igen i år har senior ydet en uvurderlig indsats her, som også er med til 

af friholde mange forældre og trænere til dem der spiller. Resultatindsamlingen er en anden 

særlig opgave for fodboldafdelingen, som normalt varetages af U16, men i år blev klaret af 

flere i fællesskab, bl.a. med en stor "sidste-øjebliks" indsats af de ældste pigehold. 

 

I 2020 forventer vi have mange af de samme arrangementer som i 2019, som f.eks. standerhejsning, 

træningslejren (der dog nok bliver holdt hjemme og i efteråret pga. kunstbanerne), LKB-cup, fællestur 

til Sør-cup, og opstartsarrangement for mikro. Der arbejdes desuden med at starte noget 

tekniktræning (fredage i Marts-November). Derudover bliver 2020 et år med store ændringer på 

banesiden, da kunstbanerne ved at blive bygget. At få dem klar og alle detaljerne omkring dette vil 

tage mange ressourcer men også være anledning til en "ny start" som vil blive diskuteret under punkt 

4 om økonomi. 

 

Til slut nævnte Brian at fodboldudvalget har brug for nye folk, som vi også skal snakke under punkt 5. 

Der skal rettes en stor tak for indsatsen til alle leder, det være sig trænere, holdledere, 

udvalgsrepræsentanter, der deltager i de daglige aktiviteter af fodboldafdelingen. Brian sluttede med 

at sige "tak for kampen". Brian Andersen (kasserer) og han har valgt at stoppe i fodboldafdelingen, da 

de begge allerede startet i LKB Cup ledelse som hhv. formand og kasserer. 

4. Orientering om regnskab og budget 

Brian Andersen gennemgik regnskabet for 2019. Brian understregede: 

• Lille nedgang i medlemmer. I alt var indtægterne ca. 10.000kr mindre end 

• Vederlag har været markant lavere da nogle hold er lukket ned. 

• Dommerregningerne er også mindre 

• Mødeudgifter er større pga. den nye mødestruktur, så det er acceptabelt 

• Afdelingsarrangementer dækker over rådighedsbeløb (ca. 100kr pr spiller) 

• Udgifter til tøj, vedligehold,  

• Baneleje dækker over indendørstider og kunstbanetider (primært til senior, som dog også har 

skaffet en del timer selv) 

• Hensættelser ekstraordinært store (på godt 100.000kr) som er fordelt til  

o Hensættelser til støtte til træningslejr og SørCup, ligesom de forrige år 

o Hensættelse hjul til mål, som ikke kunne nå at blive indkøbt i 2019. 

o Hensættelse til fornødenheder i forbindelse med kunstbaneprojekter 

• Samlet set giver vi resultatet et lille overskud på omkring 8000kr. 

 

Resultatet blev godkendt senere på mødet. 

 



Budget 2020: 

Budgettet fremadrettet har været diskuteret en del i løbet af 2019, og det har ledt til det 

udgangspunkt at man gerne vil skifte gear, herunder at sætte tilsvarende kontingentet op. Det har 

været også være støttet af det feedback fodboldudvalget har fået fra fodboldmøderne med 

årgangsrepræsentanter hvor emnet om gearskifte og tilhørende kontingentstigning er blevet 

diskuteret. 

 

Brian præsenterede en sammenligning vores kontingentsatser med vores naboklubber, samt et 

forslag til et forøget kontingent. Der drejer om en stigning på ca. 100kr per halvår, som også dækker 

det nye administrationsgebyr på 50kr til hovedforeningen. 

 

Forældre fra U12p stillede spørgsmålstegn ved økonomien omkring ungdomsholdene og var særligt 

utilfreds med rådighedsbeløbet som de ikke føler giver mulighed for at spille fodbold. Det affødte en 

diskussion, og det blev fra flere sider gjort klart der ofte kræves ekstra egenbetaling for at få alle 

aktiviteter omkring et hold til at løbe rundt. Rådighedsbeløbet er blevet diskuteret gennem flere år og 

fra fodboldudvalgets synspunkt er det nuværende niveau et minimum. 

Der blev spurgt til særskilt vinterkontingent. Fodboldudvalget har indtil videre droppet dette for at 

undgå en ekstra indkrævning. 

Brian gennemgik posterne i forslaget til et budget for 2020. Det budgetterede resultat er nul. 

Brian Mølgaard spurgte til hvad fodboldafdelingen gerne vil have for et øget kontingent. Dette er ikke 

fastlagt i detaljer, så det fremlagte budget skal ses som en ramme det kommende fodboldudvalg kan 

arbejde inden for. Fra salen blev nævnt følgende: 

• Kunstgræstider til alle (hvilket kommer med egne kunstbaner) 

• Haltider til alle og ikke mindst faste tider, hvilket vi desværre ikke tilbyde, da indebold har lav 

prioritet i fordelingen af haltider. Det blev forslået at lave en futsalafdeling i LKB for at blive 

accepteret som en indendørssport. 

• Kvalitet i træningen. Trænerne har brug for hjælp. Ikke alle trænere har selv spillet fodbold. 

• Fællestræning både ud af klubben og også internt i klubben. 

• Udstyr til træning. Et ønske rejst af senior, men udstyret kunne også bruges (deles) af andre. 

• Særskilt vinterkontingent blev forslået af Lars Christensen. Eller en vintersæson hvor alle, også 

udefra kunne komme. 

• Nogen mener at oldboys kontingenterne er for høje, da de ældste oldboys f.eks. ikke bruger 

dommere. 

• Samarbejde med AAB på pigesiden. Samarbejde blev diskuteret og det an diskuteres videre et 

af de kommende fodboldmøder med årgangsrepræsentanter. 

• Man kan søges DGI's pulje blev nævnt fra en repræsentant for DGI i salen. Jan fra kontoret 

nævnte at det gør vi allerede men fra hovedforeningen side og at det faktisk forhindrer 

Fodboldafdelingen i at søge, da DGI kun tillader at en klub søger en gang om året. Det er 

uheldigt for en samlet klub som LKB. 

 

Smertegrænsen for kontingent blev nævnt. Alle andre sportsgrene er også efterhånden 

helårssportsgrene. 



Det blev stemt om af godkende til det foreslåede budget inklusiv kontingentstigning og "ny start med 

gearskifte". Det skal, som nævnt, ses som en budgetramme for det nye fodboldudvalg, som kan 

bestemme hvornår de synes det er rettidigt at implementere dette. 

 

5. Ekstraordinært valg af formand og kasserer samt øvrige bestyrelsesmedlemmer 

Det bemærkes at formanden er på valg i år, mens det er ekstraordinært at kassereren er på valg, da 

Brian Andersen stopper. Brian Mølgaard modtager ikke genvalg som formand, da han, som nævnt, er 

startet i LKB Cup ledelsen. 

Dette punkt blev indledt med en lille introduktion til udvalgets arbejde og nuværende medlemmer. 

Underudvalgsstrukturen har ikke virket da det kun er nogen få udvalg, der har mere end et medlem, 

men den forklarer stadigvæk aktiviteterne i fodboldafdelingen. Nogen underudvalgsaktiviteter er i år 

håndteret på de fælles fodboldmøder med årgangsrepræsentanter (f.eks. træner- og holdlederudvalg) 

Kenneth Kiel meldte sig som formand og blev valgt med applaus. 

Der kunne ikke findes en kasserer, men fodboldudvalget fik mandat til at vælge et af 

udvalgsmedlemmerne. Hvis der ikke kan findes en kasserer, må udvalget indkalde til et ekstraordinært 

udvalgsmøde. (Det bemærkes at på et efterfølgende møde d 27/1 har fodboldudvalget valgt Tommy 

Glintborg Poulsen som kasserer).  

6. Indkomne forslag 

Der er ikke indkommet nogen forslag. 

 

7. Eventuelt 

Michael Damsgaard gennemgik et udkast til årshjulet, der i princippet er opbygget som sidste år. Der 

holdes fast ved fodboldmøderne med repræsentanter fra alle årgange. Udkastet til årshjulet er 

tilgængeligt på hjemmesiden under Fodbold/Organisation (http://lkb-

gistrup.dk/afdelinger/fodbold/organisation/%C3%A5rshjul/). Det overvejes om nogen af møderne 

kan gøres kortere eller afholdes som en slags "kontortid" for fodboldudvalget. 

 

Brian afsluttede med at sige tak for i dag og for 2019. 

 

Tak for et godt møde.  

Michael Damsgaard 

http://lkb-gistrup.dk/afdelinger/fodbold/organisation/%C3%A5rshjul/
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